
Landslagsuttak – Åpen Klasse 

Utvalget for Internasjonal Virksomhet mottok i forrige uke innstillingen fra landslagskaptein 

Christian Vennerød til hvilke spillere som han foreslår skal utgjøre landslaget i Nordisk 

mesterskap i mai måned. Innstillingen er under behandling i utvalget og vil bli oversendt styret 

for beslutning med det første. 

Dessverre skjer det at en personlig beskjed fra Christian til en venn på face-book, ble liggende 

åpen med mulighet for innsyn av alle. Landslagssjefen er den første til å beklage at dette 

skjedde og at det i denne meldingen kan forstås som at uttak av laget er foretatt. Han, som alle 

andre, er vel kjent med at det er forbundsstyret som beslutter uttak av landslag.  

Like fullt fører denne glippen fra Christian til en diskusjon om enkeltpersoner på diverse 

nettsider før uttak er foretatt. En diskusjon om hvem som best representerer landslaget i Åpen 

klasse – eller på landslagene generelt - er i seg selv en velkommen diskusjon i alle fora som er 

opptatt av bridgens ve og vel. I denne sammenheng fører det imidlertid bare til en unødvendig 

diskusjon av enkeltpersoner og uklarhet i prosessene rundt landslagsuttaket. 

Vi vet at Christian har lagt ned mye godt arbeid i denne saken, og den uheldige situasjonen som 

er oppstått gir ikke UIV noen grunn til å trekke hans kvalifikasjoner som landslagssjef i tvil. 

Som nevnt innledningsvis vil innstillingen bli oversendt forbundsstyret til beslutning med det 

første. La oss håpe at vi får en god og konstruktiv diskusjon av landslagsuttaket etter at det er 

foretatt og publisert. 

Landslagsuttak – Dameklassen 

Det arbeides også med uttak av landslag til Nordisk mesterskap i dameklassen. Innstillingen er 

ikke klar, men vi håper å få den klar med det første, slik at uttak kan foretas samtidig med uttak 

av landslag i Åpen klasse. 
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